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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2019. november 27-

én. 
Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 
 
Jelen vannak: Farkas Krisztina polgármester, Juhász Sándor, Nádasi István, 

Nyírő András, Kochnyák Sándor, Szivek György képviselők, Radovics Istvánné 
alpolgármester, Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 

Farkas Krisztina polgármester: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket, 
kérdezem az ügyrendi és vagyonnyilatkozat-tételi bizottság elnökét, Kochnyák 

Sándort, hogy a képviselők közül mindenki eleget tett e vagyonnyilatkozati 
kötelezettségének. 
Kochnyák Sándor képviselő: Vagyonnyilatkozati kötelezettségének mindenki 

eleget tett, így mindenki élhet szavazati jogával. 
 

Farkas Krisztina polgármester: Köszönöm. Megállapítom, hogy a 
megválasztott 7 fő képviselőből 7 fő jelen van, az ülés határozatképes. 
Ismertetem a kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat: 

1. Beszámoló az adóügyi igazgatásról 
2. 2020. évi rendezvényterv 
3. Ingatlanvásárlási kérelem 

4. Baba-Mama Klub kérelme 
5. Térségi Szociális Alapellátó Szolgálat térítési díjainak módosítása 

6. Jegyzői pályázat kiírása 
7. Beszámoló a választások óta eltelt időszak eseményeiről 
8. Egyebek: Háziorvosok kérelme 

9. Zárt ülés: Szociális kérelmek 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 178/2019. 

(XI.27.) határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az ülés napirendjét elfogadta. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 
 
1. Napirendi pont 

Beszámoló az adóügyi igazgatásról 
 
Farkas Krisztina polgármester: Az elektronikusan kiküldött írásos adóügyi 

beszámolóval kapcsolatban van e valakinek kérdése, kiegészítése. Felkérem 
Baka-Tatár Hajnalkát, hogy az esetleges kérdésekre válaszoljon. 

Radovics Istvánné alpolgármester: A 117-es út mellett lévő napelem-park 
már adóalany-e és milyen mértékű adót fizet? Csekély, normál vagy jelentős a 
többi adófizetőhöz képest? 



Baka-Tatár Hajnalka adóügyi főelőadó: Ott több adóalany is van. Aki csak 

most kezdte meg a tevékenységét, az majd csak jövőre fog fizetni, viszont, aki 
már korábban megkezdte, az néhány százezres adót fizet.  

Radovics Istvánné alpolgármester: Köszönöm. Ez jelentős adómérték. 
Szivek György képviselő: Ezek a cégek adnak le tervezetet az adófizetésükről 
és ebből kalkulálható az éves adóbevétel? 

Baka-Tatár Hajnalka adóügyi főelőadó: Ismertette az iparűzési adóbevallási 
és fizetési kötelezettségekre vonatkozó szabályokat, mely szerint egy új 
vállalkozás a kezdés évét követő év májusáig beadott bevallása alapján 

kalkulál magának a következő időszakra vonatkozó előleget. Az előleget 
március 15-ig és szeptember 15-ig kell megfizetni, majd a május 31-ig beadott 

bevallás alapján kerül jóváírásra vagy kivetésre a különbözet. 
Szivek György képviselő: Köszönöm a tájékoztatást. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 179/2019. 
(XI.27.) határozata az Adóügyi igazgatási beszámoló elfogadásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az adóügyi igazgatási beszámolót 
elfogadja. 
 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: azonnal 

 
2. Napirendi pont 

2020. évi rendezvényterv 

 
Farkas Krisztina polgármester: A rendezvényterv előkészítője Klinger Ágnes 

intézményvezető volt. Kérdezem Ágit, hogy szeretné-e kiegészíteni a tervet? 
Klinger Ágnes intézményvezető: Annyival, hogy az Identitás pályázat 
keretében lesz egy közös nemzetiségi fesztivál Dorogon június közepén, ahol 

képviseltetni kell magunkat. A részletekről írnék egy beszámolót, majd 
továbbítom. Javaslatom lenne, hogy a Művelődési Ház és a Klub bérleti díjai 
öt éve nem változtak, valamint a Kisiskolára is meg kellene állapítani díjat a 

különböző alkalmakra. Erre készítenék egy javaslatot, amit a testület 
megtárgyalhatna. Emelni lehetne az eszközöket is, de mindenképpen arra 

gondoltam, hogy belevenném az asztalok és székek bérlését is. 
Kochnyák Sándor képviselő: Annyit szeretnék kérdezni, hogy a Szlovák 
Önkormányzat megküldte-e az éves programját? 

Klinger Ágnes intézményvezető: Még nem teljesen, de a meglévőket már 
belevettem. 
Kochnyák Sándor képviselő: Lehet még módosítani a rendezvényterven? 

Klinger Ágnes intézményvezető: Igen, ez egy tervezet. Minden évben vannak 
új megkeresések. A Kisiskolában is vannak már foglalkozások. Ott a Baba-

Mama Klub, a Tűzoltóknak is ott van foglalkozásuk, valamint a jóga a Pilis 
Orvos programon belül. Azzal támogatjuk ezt a pályázatot, hogy a 
kesztölcieknek ingyenes. Hétfőnként gyógytorna van. Most elindult a néptánc 

is a Művelődési Házban. Remélem ezek maradnak és újabb ötleteim is vannak. 



Kochnyák Sándor képviselő: A néptánc milyen korosztálynak indul? 

Klinger Ágnes intézményvezető: Felnőtteknek. Vasárnap négytől van.  
Szivek György képviselő: Említetted a javaslatodat bérletekhez. Ehhez van 

valami dátum, amihez kötnünk kell magunkat?  
Klinger Ágnes intézményvezető: Nincsen, de jó lenne már január egytől. 
Szivek György képviselő: Azért kérdezem, mert már év vége van.  

Klinger Ágnes intézményvezető: Jövő hétre előkészítem. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Eddig úgy csináltuk, hogy a 
következő költségvetési évre vonatkozóan szoktuk felülvizsgálni a bérleti 

díjakat. A következő évi költségvetést előkészítendő, a következő pénzügyi 
bizottsági ülésen tárgyalni lehetne róla. Akkor ez már így épül be a következő 

évi költségvetésbe és a napot is meghatározni, hogy mikortól. 
Klinger Ágnes intézményvezető: Körbe kérdeztem a szomszédos településeket. 
Az összeállításban ott lesz a régi és a javasolt bérlet is. 

Szivek György képviselő: Köszönöm. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  
 
Kesztölc Község Önkormányzata Képviselő-testületének 180/2019. 

(XI.27.) határozata a 2020. évi rendezvénytervről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a 2020. évi rendezvénytervet elfogadta. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester  

Határidő: folyamatos 
 
3. Napirendi pont 

Ingatlanvásárlási kérelem 
 

Farkas Krisztina polgármester: Kóbor Péter ingatlanvásárlási kérelme. Ezt a 
pénzügyi bizottság tárgyalta. Kérdezem a pénzügyi bizottság elnökét, hogy mit 
javasol a bizottság? 

Szivek György képviselő: A bizottság egyhangúlag úgy döntött, hogy mehet 
az adásvétel. 
Farkas Krisztina polgármester: Köszönöm, annak utánajártunk, hogy 1 

részben szomszédos önkormányzati ingatlannal és magántulajdonú 
ingatlanokkal határos, de erről beszéltünk is a pénzügyi bizottsági ülésen. 

Nyírő András képviselő: Felmerült, hogy megnéznénk a helyszínen. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Nehéz megállapítani, hogy 
pontosan melyik az a telek. 

Szivek György képviselő: Igen. Nagyon be van nőve, annyira bozótos. Ezek 
ilyen három-öt méter széles telkek, nagyvonalakban lehet belőni, hogy 
pontosan hol vannak. Ami felmerült, hogy milyen a szomszédos telkek 

összetétele, de arról a polgármester asszonytól tájékoztatást kaptunk. Péterrel 
is beszéltem személyesen, Ő is képben van. Szerintem ezzel nincs probléma. 

Farkas Krisztina polgármester: A kiméretéssel kapcsolatos költségek a vevőt 
terhelik. 
Szivek György képviselő: Igen, ezek a költségek mind vevőt terhelik. 



Farkas Krisztina polgármester: Rendben. Akkor felolvasnám a határozati 

javaslatot: Kesztölc Község Képviselő-testülete értékesíti Kóbor Péter részére a 
4651 hrsz-ú, zártkerti művelés alól kivett megnevezésű, 719 m2 területű 

önkormányzati tulajdonú ingatlant 100Ft/m2 áron, összesen 71.900 Ft, azaz 
Hetvenegyezer-kilencszáz forint értékben. Az ingatlan adásvételével és 
kiméretésével kapcsolatok költségek a vásárlót terhelik. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 181/2019. 
(XI.27.) határozata a 4651 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete értékesíti Kóbor Péter részére a 4651 hrsz-
ú, zártkerti művelés alól kivett megnevezésű, 719 m2 területű önkormányzati 

tulajdonú ingatlant 100Ft/m2 áron, összesen 71.900 Ft, azaz Hetvenegyezer-
kilencszáz forint értékben. Az ingatlan adásvételével és kiméretésével 

kapcsolatok költségek a vásárlót terhelik. Megbízza a polgármestert az 
adásvételi szerződés aláírására. 
 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: 2020. január 31. 
 
4. Napirendi pont 

Baba-Mama Klub kérelme 

 
Farkas Krisztina polgármester: Baba-Mama Klub kérelmét elektronikus úton 
mindenki megkapta, a pénzügyi bizottság tárgyalta. Az erről szóló határozati 

javaslatot kiküldtük, mely arról szól, hogy az idei költségvetésben már nem 
tudjuk támogatni ezt a klubtevékenységet. A jövő évi költségvetésben 

szerepeltetjük esetleg és a pénzügyi bizottság újra tárgyalja, hogy miként 
kívánja támogatni vagy tudja-e rá biztosítani a költségvetésben az összeget. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 182/2019. 

(XI.27.) határozata a Baba-Mama Klub támogatási kérelméről  
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Baba-Mama Klub támogatási kérelméről 
a következő évi költségvetés tárgyalásakor dönt. 
 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: következő évi költségvetés elfogadása 
 

 
 
5. Napirendi pont 

Térségi Szociális Alapellátó Szolgálat térítési díjainak módosítása 
 



Farkas Krisztina polgármester: A javaslat kiküldésre került. Ez minden évben 

aktuális feladata a testületnek. Emelkednek minden évben a díjak, 
legfőképpen a minimálbér növekedése miatt. A térítési díjakat, az idei árakat 

és a tervezettet is feltüntettük.  Van e ez ügyben kérdés? 
Kochnyák Sándor képviselő: A központ vezetője volt már itt? 
Farkas Krisztina polgármester: Még nem, e hét péntekre beszéltünk meg 

találkozót Ujbányi Tiborné intézményvezetővel és Kochnyák Ági telephely 
vezetővel, együtt fognak jönni. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Egy kiegészítést szeretnék még 

tenni az új képviselők tájékoztatására. Ezt a rendeletet Dorog Város 
Önkormányzata köteles meghozni, és amikor mi valamilyen módosítást 

teszünk, akkor arra teszünk javaslatot, hogy módosítassák az előterjesztésnek 
megfelelően a saját rendeletüket. Törvény írja elő, hogy nem minden 
önkormányzat hoz létre ilyen támogatási rendeletet, hanem egy rendeletbe kell 

foglalni. Ezt Dorog Város Önkormányzata jó pár évvel ezelőtt megalkotta, azóta 
évente, amennyiben igény van rá, a gondozási és a térítési díjaknál többnyire, 

minden évben az önkormányzat elfogadja vagy nem. Ezt határozatba foglaljuk 
és rendeletbe majd a dorogi önkormányzat fogja foglalni.  
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 183/2019. 

(XI.27.) határozata a Dorog Város Képviselő-testületének a Térségi 
Szociális Alapellátó Szolgálat által nyújtott ellátásokról, azok 

igénybevételéről és a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2012.(III.9.) 
önkormányzati rendelete módosításáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete támogatja Dorog Város Képviselő-
testületének a Térségi Szociális Alapellátó Szolgálat által nyújtott ellátásokról, 

azok igénybevételéről és a fizetendő térítési díjakról szóló 10/2012.(III.9.) 
önkormányzati rendelete tervezett módosítását az előterjesztés szerint. 
 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 
Határidő: 2019. november 30. 
 
6. Napirendi pont 

Jegyzői pályázat kiírása 

 
Farkas Krisztina polgármester: Jegyzőasszony jelezte nyugdíjba vonulását, 
ezért a törvényi előírások értelmében új jegyzői pályázatot kell kiírnunk. A 

tartalmi elemek benne vannak a kiküldött előterjesztésben. Ezek kötelező 
érvényű elemek, amiket a törvény ír elő, hogy egy jegyzőnek milyen 
képességekkel és képzettségekkel kell rendelkeznie. Van-e ehhez valakinek 

kérdése, kérése, javaslata? 
Nyírő András képviselő: Átadás-átvételben miben gondolkodnak? Hogy lesz? 

Január 10-től? Meddig fog maradni? 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Úgy gondolom, hogy január 10-
ig mindenképpen maradnom kell. Mindenképpen alapos átadás-átvételt 

szeretnék. Ezt a magam részéről is úgy tartom megnyugtatónak, meg nyilván 



az utódom felé is úgy korrekt. Sok a folyamatban lévő ügy, s 

polgármesterváltás is volt. A község érdekében is így korrekt és a magam 
megnyugtatására is. Itt pontos dátumok még nincsenek, mert ezt egy 

elektronikus felületre kell feltenni, és a rendszer jelzi, hogy melyik napon fog 
megjelenni, és ehhez képest kell a következő dátumokat meghatározni. Ebből 
következően lehetséges, hogy nem január 10. lesz a legkorábbi betöltés 

dátuma, hanem január 15. Ilyen típusú változások lehetnek benne, de a 
feltételek biztos, hogy nem fognak változni. Egy 2014. évi törvénymódosítás 
értelmében a pályázatot a képviselőtestület írja ki, de a polgármester dönt a 

jegyző személyéről. A munkáltatói jogokat a jegyző fölött a polgármester 
gyakorolja. 

Farkas Krisztina polgármester: Jelezni szeretném, hogy fenntartanám 
magamnak a jogot, hogy eredménytelennek hirdessük a jegyzői pályázatot, ha 
nem találunk megfelelő személyt és jegyzőasszony kénytelen lesz tovább 

dolgozni egy következő pályázat kiírásáig. 
Szivek György képviselő: Ez mit jelent? 

Farkas Krisztina polgármester: Ha nincs olyan jelentkező, aki pontenciálisan 
megfelelne az elvárásoknak. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Mennyi idő után lehet újra meghirdetni? 

Szivek György képviselő: Három hónap? Négy hónap? 
Farkas Krisztina polgármester: Szerintem azonnal. Ha nem sikerül, akkor a 
januári testületin azonnal lehet új pályázatot kiírni. 

Juhász Sándor képviselő: A pályázati feltételeken lehet változtatni? 
Farkas Krisztina polgármester: Igen, ez egy teljesen új pályázat új 

feltételekkel. A feltételeket mi szabjuk meg, de a törvényi keretek között. Ha pl 
olyan fogja beadni, akinek nincs meg a három év tapasztalata, arra nem 
tudom azt mondani, hogy a pályázata eredményes. Vagy nem dolgozott ilyen 

munkakörben, hiába van jogi végzettsége, de nem dolgozott önkormányzati 
igazgatásban, akkor az a pályázat sem felel meg. Nyilván lesznek olyanok, 

akiknek nem lesznek meg ezek a szakmai gyakorlati évei. Ha csak olyan fog 
pályázni, akkor szeretném fenntartani magamnak a jogot, hogy én szeretnék 
egy rutinosabb jegyző kollégával együtt dolgozni.  

Szivek György képviselő: Rendben. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 184/2019. 

(XI.27.) határozata a jegyzői pályázat feltételeinek kiírásáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a jegyzői pályázat feltételeinek kiírását az 

előterjesztésnek megfelelően elfogadta 
 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: 2019. december 3. 
 
7. Napirendi pont 

Beszámoló a választások óta eltelt időszak eseményeiről 
 



Farkas Krisztina polgármester: A választások óta eltelt időszak eseményeiről 

szóló beszámolót írásban kiküldtük. Kiegészíteném a nyertes pályázatokkal. 
Eszközfejlesztés belterületi közterület karbantartására 14 827 250 Ft-ot 

kapott az Önkormányzat.  Kistelepülések járda építésének, felújításának 
anyagtámogatása 4 940 780 Ft-ot jelent. Óvoda udvar játszótéri eszközök 
beszerzése 4 994 430 Ft-ot nyert az Önkormányzat. Itt volt a pályázatíró hölgy, 

azt mondta, hogy elvileg december közepére ezek az eszközök telepítésre is 
fognak kerülni. Ezt az óvodai pályázatot le is tudjuk zárni. A kistraktor 
megrendelésre került. Elvileg az is december közepe-vége felé meg fog érkezni. 

A járdaépítés pedig 2021. tavaszi befejezésű. Ezt a következő évben meg kell 
hogy valósítsuk. Ez csak anyagtámogatás, a kivitelezőt azt nekünk kell majd 

fizetni. Meglátjuk, hogy sikerül e társadalmi munkában megvalósítani vagy 
keresünk egy kivitelezőt, aki megfelelő módon és összegben tudja ezt 
kivitelezni. 

Juhász Sándor képviselő: Lehet ezt társadalmi munkában csináltatni? 
Farkas Krisztina polgármester: A mi felelősségünk, hogyan oldjuk meg. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A pályázati kiírásban is benne 
volt. 
Farkas Krisztina polgármester: Közösségépítő munkafolyamat lenne.  

Kochnyák Sándor képviselő: Egy szakember irányító kell, aki a többit 
irányítja. 
Szivek György képviselő: Mennyire van lekorlátozva a felhasználása? 

Farkas Krisztina polgármester: Amire pályázatunk az a Szent István utcának 
a volt orvosi rendelőig terjedő szakasza és a Petőfi utca elejéig az Esztergomi 

utca szakasza. 
Farkas Krisztina polgármester: Ha akarjuk, lehet ezt tovább is vinni. Vagy ha 
azt mondja a lakos, hogy ő is beszállna a projektbe, akkor nyilván az előtte 

lévő járdaszakaszt is megcsinálnánk. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Akkor is, ha a másik oldalon van? 

Farkas Krisztina polgármester: Nem. 
Szivek György képviselő: Milyen anyag lenne? Viacolor? 
Farkas Krisztina polgármester: Viacolor. Azt gondolom azzal a legkönnyebb 

dolgozni, később bontható és visszaépíthető.  
Nádasi István képviselő: Az a legtartósabb. 
Szivek György képviselő: Igen, csak nem tudom, mi van a pályázatban. 

Farkas Krisztina polgármester: Viacolor, szegélykő és murva van benne. A fal 
mellett is botrányosan néz ki a járda, meg gyakorlatilag végig az egész Szent 

István utca, meg az Esztergomi is. 
Szivek György képviselő: Négyzetméterre van kiszámolva, kikalkulálva? 
Farkas Krisztina polgármester: Igen. 

Szivek György képviselő: Azért kérdezem, mert az Esztergomi utcán a járda 
nem egyforma. Egyik ház kijjebb van, a másik beljebb, a járda szélessége is 
változik. 

Farkas Krisztina polgármester: A járda szélessége általában 60 cm és mellette 
meg zúzalék vagy föld. 

Szivek György képviselő: Szerencsétlenül nézne ki, hogy a ház mellett ott 
marad 20-30 cm. Szerintem ezt a műszaki kollégával majd át kell beszélni 
vagy a kivitelezővel. Ezt az Önkormányzatnak is figyelembe kell majd vennie, 

hogy ne maradjon el 20-30cm. Ezeket szerintem majd bele kell kalkulálni és 



ennek függvényében kell megcsinálni. Azért kérdezem, hogy mi a 

mozgásterünk? Négyzetméterre vagy kijelölt útvonalra van? 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Négyzetméterre. Minden 

további, ami esetleg még felmerül, az plusz költség. Annyi métert hosszában, 
azzal a szélességgel meg kell csinálni, ami a pályázatban be lett adva. 
Egyébként a műszaki kolléga egy nyugdíjas útépítő kollégájával mérték fel és 

csinálták a tervet. 
Szivek Gyögy képviselő: Rendben. 
Kochnyák Sándor képviselő: A régi járda fel lesz törve? 

Farkas Krisztina polgármester: Ahol szükséges, ott biztosan. 
Juhász Sándor képviselő: Ennek a költsége is benne van vagy azt az 

Önkormányzat fizeti? 
Farkas Krisztina polgármester: Nem, az az Önkormányzat költsége. 
Bognárné dr. Solymöskövi Veronika jegyző: Ez egész biztosan előkészítő 

munka. Csak az anyag van benne, az összes többit meg kell szervezni. 
Szivek György képviselő: Ezért kell a műszakival mindent megbeszélni, mert 

vannak szintbeli különbségek is az Esztergomi utcában. Van, ahol a bejárat 
lejjebb van, mint a járda. 
Farkas Krisztina polgármester: Ott meg szokták süllyeszteni.  

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Ezzel a fajta viacolorral könnyű 
ezeket megoldani. 
Szivek György képviselő: Ezért is gondoltam, hogy érdemes megbeszélni ezt, 

mert ezek a kisebb-nagyobb dombok elsősorban idősebbeknek télen gondot 
okozhatnak. 

Nyírő András képviselő: Erre tudtok valami alkalmat adni, hogy 
találkozhassunk a műszaki kollégával? 
Farkas Krisztina polgármester: Minden szerdán itt van nyolctól négyig. Ha 

bejöttök hozzá és tájékozódnátok, szívesen áll a rendelkezésetekre. 
Szivek György képviselő: Szerintem akkor valamelyik szerdára megbeszéljük 

és akkor az összes kérdést megtárgyaljuk.  
Farkas Krisztina polgármester: Ezzel kapcsolatban írt egy összefoglalót is. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Azt gondolom, ezt a tájékozódást 

el kéne halasztani addig, amíg a jövő évi költségvetésben nem ismerjük a 
számokat. Akkor lehetne tervezni, hogy az anyagköltséggel és esetleg az 
önkormányzati pénzekkel való kiegészítéssel mit lehet tervezni. Akkor már van 

miről beszélni. 
Szivek György képviselő: Van egyéb kérdés is, ami miatt kéne vele beszélni. 

Pl a pályázatokról, a Nyár utcáról. Vannak még kérdéseim, amikre szeretnék 
választ kapni. Ezért is gondolom, hogy valamelyik szerdán eljövünk és tegyük 
fel a kérdéseinket, hogy amikor jön a költségvetés tárgyalása, akkor tudjuk, 

mivel tervezhetünk vagy nem is kell vele foglalkozni, mert kitolhatjuk a járdát 
2021-ig. 
Juhász Sándor képviselő: Ha később lesz kész, drágább lesz. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Ez így van. Az anyagot meg lehet 
venni hamarabb is. 

Szivek György képviselő: December 11-én lesz pénzügyi ülés, előtte 
beszélhetnénk a kollégával. 
Farkas Krisztina polgármester: Kaptunk egy felszólítást a Környezetvédelmi 

Hatóságtól, hogy Klastrompusztán a parkolónál lakossági bejelentés alapján 



egy illegális hulladéklerakót jelentettek be. Erre rendeltünk egy konténert, 

amit a közmunkásaink megpakoltak és már el is szállították, jelezve lesz a 
Hatóság felé, hogy megoldottuk. Negyvenhatezer forintba került a négy 

köbméteres konténer elszállítása. 
Szivek György képviselő: Milyen hulladék volt? 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Amit a klastromi lakosság egy 

része oda összehordott, majd a lakosság feljelentette az önkormányzatot és 
most az Önkormányzat elszállíttathatja.  
Farkas Krisztina polgármester: Igyekszünk majd megoldani azt a részt 

kerítéssel és táblák kihelyezésével, hogy hulladék lerakása tilos. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Ott van egy szép kút, érdemes lenne 

kitisztítani azt a területet. 
Farkas Krisztina polgármester: Igen. Már az építész kollégával voltunk ott 
fent, beszéltünk a lehetőségekről. Majd a pénzügyi bizottság ülésén 

visszatérünk rá. Mai napon aláírásra került a síkosságmentesítési a szerződés 
egy kertvárosi céggel. Jóval kedvezőbb áron adtak le ajánlatot, mint a tavalyi 

évben volt. Van e valami egyéb kérdés? 
Radovics Istvánné alpolgármester: Nem ugyanaz a vállalkozó, aki eddig volt? 
Farkas Krisztina polgármester: Nem, ez egy új. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 185/2019. 
(XI.27.) határozata a kiegészített beszámoló elfogadásáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a választások óta eltelt időszakról szóló 
kiegészített beszámolót elfogadta. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 
 
8. Napirendi pont 

Egyebek 
8.1. Háziorvosok kérelme 
Farkas Krisztina polgármester: A háziorvosok kérelmére megküldtem a 

határozati javaslatot. A mai napon megtörtént a bejárati ajtó javítása. Az 
anyagdíját kell kifizetnünk, a munkadíjat társadalmi munkában végezte el egy 

helyi vállalkozó. Az alagsorban lévő vizesedést az előző szakvélemények 
alapján megvizsgáljuk. A festési és mázolási kérelemmel kapcsolatban azt 
tudom mondani, hogy az érvényben lévő Egészségügyi feladat-ellátási 

szerződések 8.3 pontja alapján az orvosi rendelő festése és berendezési tárgyak 
mázolása az ott rendelő orvosokat terheli.  
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 186/2019. 
(XI.27.) határozata az Egészségház karbantartási munkáiról 
 

Kesztölc község Képviselő-testülete: 



1. vállalja az Egészségház bejárati ajtajának javíttatását,  

2. az alagsorban fennálló vizesedést az előző szakvélemények alapján 
megvizsgálja.  

Az érvényben lévő Egészségügyi feladat-ellátási szerződések 8.3 pontja alapján 
az orvosi rendelők festése és berendezési tárgyak mázolása az ott rendelő 
orvosokat terheli. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester  
Határidő: 2019. december 31. 

 
8.2. Együttműködési megállapodás a Kesztölci Szlovák Önkormányzattal 

 
Farkas Krisztina polgármester: Erre azért van szükség, mert változtak a 
Szlovák Önkormányzatban is a személyek, valamint a polgármester személye 

is megváltozott. Elsősorban ez a pénzügyi feladatok elvégzésének 
szabályozását tartalmazza, a helyiséghasználatot és az adminisztratív 

segítségnyújtást a Hivatal részéről. 
Nyírő András képviselő: Változott ebben valami az előzőhöz képest? 
Farkas Krisztina polgármester: Alapvetően nem, csak a nevek. 

Kochnyák Sándor képviselő: Ha jól tudom, az előzőben még az volt, hogy az 
akkori szlovák elnök csinálta a jegyzőkönyveket és a határozatokat. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Igen, és ez lett most átírva, hogy 

a Hivatal dolgozója fogja ezt csinálni, valamint a helyiséget itt biztosítunk a 
Tanácsteremben, illetve a közmeghallgatásra a Klubbot. De ezeket már 

megbeszéltük a Szlovák Önkormányzattal. 
Farkas Krisztina polgármester: Van e még valami kérdés? 
Juhász Sándor képviselő: A nyílt testületi ülésről készült felvételt hogyan 

lehet leadni? 
Farkas Krisztina polgármester: Ahogy az SZMSZ-ben szabályozva van, a 

kábeltévében. Ha ezt módosítani kívánja a testület, erről külön kell dönteni. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 187/2019. 
(XI.27.) határozata a Kesztölci Szlovák Önkormányzattal kötött 

együttműködési megállapodás módosításáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kesztölci Szlovák Önkormányzattal 
kötött együttműködési megállapodás módosítását elfogadja. 
 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester  
Határidő: 2019. december 31. 
 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: SZMSZ-ben úgy szól a testületi 
ülés anyagának kiküldése, hogy öt nappal a testületi ülés előtt ki kell küldeni. 

Korábban előfordult, hogy amint egy ügy volt, azonnal ki lett küldve az anyag 
és előfordult, hogy a testületi ülésre elkallódtak. Tartsuk magunkat az SZMSZ 
által előírtakhoz, hogy mindig testületi ülés előtt öt nappal legyenek kiküldve. 

Természetesen ezt módosítja az, hogy előtte pénzügyi bizottsági ülés van. A 



bizottságon megbeszéltek alapján lehetne előállítani az előterjesztést és azt a 

testület elé lehet terjeszteni. Tartsuk azt a rendszert, hogy pénzügyi bizottsági 
ülés, testületi ülés és így biztosan minden témában határozat születik, amiről 

már beszéltek a képviselők. Jól elő kell készíteni, előzményeket, javaslatot, 
megbeszélni és arról lehet dönteni. 
Farkas Krisztina polgármester: Azért van a pénzügyi bizottsági ülés, hogy ott 

érvek és ellenérvek ütköztetve legyenek. 
Nyírő András képviselő: Praktikussági szempontból felvetem, hogy Google 
Drive-ra legyenek feltöltve az anyagok. Ne email-ben küldjék. Ott mindenki 

ugyanazt látja. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Én már ebben dolgoztam, jól 

működik. De aki még nem használta, annak meg kell tanítani. Ez lényegesen 
megkönnyítené a használatot. 
Kochnyák Sándor képviselő: Lesznek olyan helyzetek, amikor későn jönnek 

meg a dolgok. 
Nyírő András képviselő: Azt is utólag fel lehet tölteni, de akkor is egy helyen 

lesz minden. Minden változásról ugyanúgy kapsz emailt is. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Bármikor előfordulhat olyan, 
hogy testületi ülés előtt kapunk valamit, amit sürgősen kell tárgyalni. De 

adjunk időt arra, hogy mindenki átolvassa, értelmezze, bizottsági ülésen 
megtárgyalja kinek mi a véleménye és ezt összegezve kerüljön az előterjesztés 
a testületi ülésre. Így megalapozott döntést lehet hozni. 

Kochnyák Sándor képviselő: Parkolás - Esztergomi út. Ha jól tudom, volt itt 
bejelentő is. 

Farkas Krisztina polgármester: Nem, csak Nusi volt itt, hogy majdnem 
elütötték a bokor miatt, és a Szent István utcai parkolás miatt. Egyetlen dolgot 
tudunk tenni, kirakjuk a megállni tilos táblákat. A buszok nem tudnak 

közlekedni. Ha más megoldás nincs, kirakjuk a megállni tilos táblákat és senki 
nem állhat meg közterületen, mindenki parkoljon a saját udvarában. Már 

István is küldött ki levelet ezügyben. 
Kochnyák Sándor képviselő: Sokan fel is voltak háborodva emiatt. 
Farkas Krisztina polgármester: Jön a téli időszak, nem tud elmenni a 

hókotró. Ez lakossági fegyelmezetlenség, hogy pl nem tud elmenni a mentő, 
tűzoltó. Szórólapokat fogunk kiküldeni, vagy kihelyezzük a megállni tilos 
táblákat. Néhány büntetés után mindenki be fog tudni állni az udvarába. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Ha lakossági közleményt szeretnénk, 
akkor az újságba tegyük be. Két héten belül leadjuk az anyagot. 

Farkas Krisztina polgármester: Köszönöm szépen. Jogszabályi 
hivatkozásokkal közhírré tétetjük. 
Szivek György képviselő: A szomszéd szóljon rá a szomszédra. 

Farkas Krisztina polgármester: A parkolás ugyanaz, mint a kóbor kutyás 
kérdés. Ez is szintén állampolgári fegyelmezetlenség. A bejelentők szóljanak a 
kutya tulajdonosának. Mire kiér a sintér, már nincs sehol a kutya. 

Szivek György képviselő: Jelzés értéknek biztos jó. Valamit ki kell találni. 
Tudjuk kik ezek a notóriusak? A bejelentők megmondják a kutya gazdáját? 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A kutya gazdájának nevét 
megadják, de a saját nevüket nem. Ahhoz, hogy el tudjak járni, kell a bejelentő 
neve is. A szabálysértési hatósági munka elkerült 2012-ben járási szintre. Én 

csak akkor tudok eredményesen eljárni, ha van feljelentőm, feljelentettem és 



hitelt érdemlően bizonyítja, hogy az a kutya az a kutya. El kell küldenem egy 

másik hatósághoz. Ha nincsenek adatok nem tudom tovább küldeni. Attól, 
hogy átkerültek ezek az ügyek, valamilyen szinten anonimabbá vált, de 

névtelenül nem lehet tenni semmit. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Tehetnénk egy felhívást, hogy 
amennyiben nem történik meg, bírságolunk. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Nem bírságolhatok. 
Nyírő András képviselő: Reggelente súlyos a helyzet. Kiadhatunk egy 
felhívást, hogy jön a sintér, aztán viszont ki is kéne hívni és vigye el a kutyákat. 

Onnantól fogva mindenki meg fogja érteni, hogy nincs tréfa. Valami ilyen 
típusú dolgot biztos lehetne mondani. A parkolásnál is volt hatása az előző 

polgármester által kiküldött levélnek. 
Farkas Krisztina polgármester: Egy hétig. 
Nyírő András képviselő: Így van. Meg lehet csinálni, hogy először kiküldünk 

egy barátságos hangú tájékoztatást, aztán egy második levél és utána 
büntetés. Jöjjön ki az a sintér egyszer és vigye el azt a 6 kutyát. 

Farkas Krisztina polgármester: Nyilvános a sintér telefonszáma. Akinek 
problémája van pl a szomszéd kutyájával, akkor hívja fel. Mire mi kihívjuk, 
addigra a kutya elmegy. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Van szerződésünk a sintérrel, 
az alapján kiszámoltam, hogy a 6 kutya 480.000.-Ft. 
Nyírő András képviselő: Biztos, hogy pénzbe kerül, de itt volt ez a 

kutyatámadás is. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Volt, amikor ennél jóval többet 

fizettünk. 
Nyírő András képviselő: Félnek a szülők. Ez teljesen hasonlít a parkoláshoz. 
Szerintem egy levél és egy példa statuálás elegendő lesz. 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Jó, meg kell próbálni. 
Szivek György képviselő: Lehet e tudni, hol vannak ilyen gócpontok? 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Jelenleg ilyen nincsen. Én kb 
két éve nem találkoztam ilyen bejelentéssel. Merthogy mindenhol beszélnek 
róla, de itt a Hivatalban nem. 

Nyírő András képviselő: Az Iskola utcánál van, Hegyi kocsmánál. 
Farkas Krisztina polgármester: Ebben kérnénk a segítségeteket, hogy 
jelezzétek felénk a gócpontokat, ha tudjátok. Melyik időszakban? Hol? 

Nyírő András képviselő: Írok egy tájékoztatást. 
Szivek György képviselő: Fotó alapján nem beazonosítható? Pl ha egy 

kutyáról több fotó készül, az alapján beazonosítani, leolvasni a chipet és így 
tud e tenni valamit a jegyző? 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A jegyzőnek semmilyen 

hatásköre nincsen a kutyákra. Kizárólag a képviselőtestület feladatkörébe van 
utalva, hogy a helyzetet oldja meg. 
Szivek György képviselő: Utána meg tudja e büntetni a gazdát? 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Nem, mert elmondtam, hogy ki 
hogyan tud büntetni. Én részt veszek benne, fogadom a bejelentőt, a 

bizonyítékokat, mindent, csak jöjjenek. Az is jó, ha két tanúval aláíratja, hogy 
igen én is láttam, tudom, hogy kié. Akkor nem vitetjük el a sintérrel, 
megbüntetjük a gazdáját. 



Kochnyák Sándor képviselő: Konkrét eset, hogy a Petőfi utcában volt egy 

kutya, akinek meghalt a gazdája. Volt, aki befogadta, aztán mégis elment, 
ismét elvitte, de a kutya mindig elszökik. 

Nyírő András képviselő: Ez jószándékú segítség. Az a gond, amikor nincs ott 
a kerítés, nyitva hagyja az ajtót, kiengedi a kutyát, nem foglalkozik vele. A 
gyerekeket veszélyezteti. Ha egyik reggel jön a kolléga és összeszedi a kutyákat 

és ezt kommunikációban fel tudjuk építeni, akkor többé-kevésbé a többség 
csak megérti, hogy el kéne zárni azt a kutyát. Szerintem eddig ezt nem 
mondtuk el, hogy ha nem zárjátok el a kutyát, akkor annak lesz 

következménye. És ezt be is kell mutatni, hogy lesz következménye. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Olyan már volt, hogy 

bitokvédelmet kért, mert a szomszéd kutyája átjárt. Az birtokháborítás. Ott 
lehet bizonyítani fotóval, a lyukas kerítéssel. Abban viszont nem tudok eljárni, 
ha kimegy az utcára. A birtokháborítás ügyben el tudok járni, el is szoktam. 

Farkas Krisztina polgármester: Van-e még valami kérdés? 
Kochnyák Sándor képviselő: A mai nap folyamán Gáborral elmentünk és 

megnéztük a fákat. Arra döntésre jutottunk, hogy a Szini Laci fáját fogjuk 
kivágni. Hiába volt itt a Nusi, a vezetékek miatt nagyon problémás a fa 
kivágása. Lacitól már egyszer hoztunk fát, ezt is könnyen ki tudjuk vágni, 7-

én el is hozzuk. 
Farkas Krisztina polgármester: Egyéb kérdés nem lévén, megköszöni a 
részvételt, s ülést a továbbiakban zárt ülésen folytatódik.  

 
Zárt ülésen a Képviselő-testület a 188-190/2019. (XI.27.) határozatokban 

szociális ügyekben döntött. 
 
 

 
 

 
Farkas Krisztina     Bognárné dr. Solymoskövi Veronika  
polgármester       jegyző 

 


